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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY ŠKOLY ZŠ JANSKÉHO 

Datum konání schůze: 6.11.2017, 17:00 – 19:30, ředitelna 

 

Složení školské rady 

Zástupci nezletilých žáků: Jana Shweiki, Ing. Pavel Němec 

Zástupci školy: Mgr. Marcela Kolářová, Mgr. Renata Ulvrová 

Zástupci zřizovatele: Miloš Drha, Ing. Jan Zeman, CSc. 

 

Nepřítomni: Ing. Jan Zeman, CSc. 

Host: Mgr. Jan Havlíček (ředitel školy), Iva Pivoňková (ekonomka) 

 

I. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 

Zvolen předseda: Ing. Pavel Němec 

Zvolen místopředseda: Mgr. Renata Ulvrová 

Předseda i místopředseda byli zvoleni jednohlasně všemi přítomnými 

členy Školské rady, tedy pěti z celkového počtu šesti členů (kvórum: 

nadpoloviční většina všech členů Školské rady). 

 

II. Odsouhlasení Jednacího řádu 

Jednací řád byl odsouhlasen všemi přítomnými členy Školské rady, 

tedy pěti z celkového počtu šesti členů (kvórum: nadpoloviční většina 

všech členů Školské rady). 
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III. Další program 
1. Přivítání členů rady 

 

2. Projednání dokumentů  
- Výroční zpráva o činnosti základní školy za školní rok 2016/2017 

- Školní řád 

- ŠVP (Školní vzdělávací program)  

Všechny dokumenty byly řádně projednány a jednohlasně schváleny. 

Zároveň proběhla diskuze nad některými body předložené Výroční 

zprávy jako např. věková struktura pedagogů, personální zabezpečení, 

vyučovací jazyky, opakovaně slibovaná rekonstrukce běžeckého oválu. 

Výroční zpráva o činnosti základní školy za školní rok 2016/2017 byla 

schválena všemi přítomnými členy Školské rady, tedy pěti z celkového 

počtu šesti členů (kvórum: nadpoloviční většina všech členů Školské 

rady). 

 

3. Zhodnocení finanční situace školy, rozpočet, potřeby 

školy 

 Na toto téma byla přizvána paní Pivoňková (ekonomka) 

- Finanční rozpočet školy se mění v závislosti na přijatých 

rozpočtových opatřeních a očekávaných a neočekávaných 

provozních výdajích. 

- Jako nejvíce kritická investiční potřeba základní školy je vnímána 

již po několik rozpočtových období rekonstrukce školní kuchyně 

a její havarijní stav: 

o Havarijní stav školní kuchyně – vyžaduje kompletní 

rekonstrukci, problémy jsou zejména se vzduchotechnikou.  

- Vzrostlý strom v blízkosti vchodu do pavilonu tělesné výchovy: 

strom je nezbytně potřeba pokácet, jelikož jeho kořeny zvedají a 
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deformují nedaleký betonový chodník a pravděpodobně zasahují 

i pod samotnou budovu, což je značné riziko. 

- Špatný stav parket v tělocvičně:  tento problém je řešen na Radě 

školy již od roku 2014 – do tělocvičny zatéká, což ničí podlahovou 

krytinu. 

- Velmi špatný stav dlažby u tělocvičen: také řešeno na Radě školy 

opakovaně od roku 2014. 

- Odborná učebna chemie – místnost je v havarijním stavu a není 

možné ji využívat – vyžaduje též kompletní rekonstrukci. 

- Multifunkční třída – plán zřídit a vybavit třídu počítači a 

interaktivní tabulí. 

- Interaktivní tabule – potřeba dokoupit nové komponenty, 

některé tabule jsou již zastaralé. 

- Elektřina – nutná revize elektřiny v celé škole (staré rozvody, 

výpadky proudu atd.). 

- Voda – do školy zatéká na několika místech, což způsobuje škody 

na majetku. Ve větší části budovy neteče teplá voda (úklid, 

sprchy u tělocvičny atd.) – čím dále od bojleru (umístěn v traktu 

u kuchyně), tím méně (nebo vůbec) teče teplá voda. 

- Lavice - nutná postupná výměna starých školních lavic za nové. 

- Opakovaně zatéká do prostoru šaten pravděpodobně díky 

ucpaným litinovým svodům dešťové vody ze střechy. 

- Vzhledem ke všem provozním potřebám základní školy by bylo 

vhodné uvažovat o zřízení místa správce areálu školy. 

 

4. Směřování školy  
- Plánovaná rekonstrukce oválu a přilehlých částí, o kterou se 

žádá již několik let (Přislíbeno MČ Praha 13). 

- Renovace IT techniky – 50 nových počítačů již škola získala z 

ČSOB. Další počítače jsou v řešení a je možné je získat v blízké 

době. Počítače budou použity do sborovny a do každé třídy. 

Plánuje se také vybavit jedna počítačová učebna.  
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- Žádost na ČEZ o grant na oranžové hřiště – plánem je zřídit školní 

hřiště pro družinu (průlezky, houpačky atd.). Na grantu pracují: 

Havlíček, Kolářová, Ulvrová. 

- Personální obsazení – do školy nastoupili čtyři noví aprobovaní 

učitelé. Na 1. stupeň dva. Na 2. stupeň jeden. Jedna paní učitelka 

do předškolní třídy.  

- Moderní vyučovací metody - plán rozšířit projektovou výuku 

především na druhý stupeň ZŠ. Cílem je vytvořit novou koncepci. 

Na prvním stupni pokračuje program Začít spolu s projektovou 

výukou. Větší zapojení environmentální výchovy na oba stupně 

ZŠ. 

- Návrh na zřízení sportovního centra např. sportovní haly, 

bazénu v nevyužitých částech školního pozemku – reakce na 

zprávy zachycené z dění kolem radnice Prahy 13. 

- Školení učitelů – podpora vedení školy v dalším vzdělávání 

učitelů. 

- Zapojení školy do výzvy OPVVV č. 21 - inkluzivní vzdělávání. 

- Škola je zapojena do šablon - peníze z EU na vzdělávání 

pracovníků. 

 

5. Potřeba řešit 
- Škola shání aprobované učitele prvního i druhého stupně –  

fyzikáře, učitelku do 1. třídy. 

- Školní kroužky – řešit s předstihem cca květen, aby se kroužky 

nepřekrývaly a rodiče si mohli včas vybrat. Návrh uspořádat 

veletrh kroužků. Některé velice zajímavé kroužky tak zůstaly kvůli 

pozdní prezentaci málo naplněné, i když by o ně mezi dětmi byl 

zájem (kutilský kroužek, …). 

- Auta v areálu školy – dlouhodobý problém, který škola řeší již 

několik let. Parkující a couvající auta ohrožují bezpečnost dětí. 

Automatická závora, která by rodičům zabránila ve vjezdu na 
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školní pozemek, je velmi drahá. V řešení je pořízení finančně 

méně náročné zábrany. 

- Školský byt – momentálně v pronájmu do konce června. Poté 

nabídnut dalším zájemcům. V ideálním případě správci areálu, 

kterého by škola velmi potřebovala. Problém je mimo jiné i 

vysoký nájem, který se vedení školy pokusí řešit 

s pronajímatelem. 

 

 

První společné zasedání nově zvolené Školské rady bylo ukončeno 

předsedou Školské rady v 19:30. 

 

Termín dalšího zasedání byl dohodnut na úterý 20. března 2018 od 

17:00 v ředitelně. 

 

Veškeré body, ve kterých Školská rada hlasovala na tomto zasedání, 

měly podobu Usnesení Školské rady. 

 

 

Zápis provedla: Mgr. Renata Ulvrová dne 8.11.2017 

 

Schválili: 

Mgr. Marcela Kolářová 

 

Ing. Pavel Němec, předseda Školské rady 


